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STYREPROTOKOLL NR 4 - 2023 
 
Dato:   04.05.2023 
Deltakere:  Nils Einar Ringstad, Dagfinn Helsem, Dag Nikolai Ryste og Odd Christian Øverland 
Forfall: Ann-Kristin Tveten 
Sted:  Møtet ble avviklet på Teams 
 
 
SAK 1: KONSTITUERING AV STYRET 
Iflg vedtektenes § 7.1 skal årsmøtet velge styreleder samt  styremedlemmer og deres personlige 
varamedlemmer. Valgkomitéen til årsmøtet i 2023 hadde ingen kandidater til vervet som styreleder. 
Årsmøtet vedtok at styremedlemmene derfor selv skal fordele vervene seg imellom.  
 
VEDTAK: 
Styreleder: Odd Christian Øverland 
Nestleder: Dag Ryste 
Sekretær og ansvarlig for hjemmesiden: Ann-Kristin Tveten 
Vegansvarlig: Nils Einar Ringstad 
 
 
SAK 2: MØTEPLAN 
Det ble fremlagt forslag til møteplan for styret frem til årsmøtet 2024: 
 
VEDTAK: 
Styremøter i veglaget avvikles etter følgende plan:  
04.05.2023  08.06.2023  17.08.2023  28.09.2023 
02.11.2023  14.12.2023  25.01.2024  22.02.2024 
21.03.2024 
 
 
SAK 3: ØKONOMI 
Det ble orienterte om veglagets økonomiske status.  
 
Per 03.05.2023 har veglaget kr 248 000,- på driftskonto.  
På konto for anleggsavgift har veglaget kr 105 000,-  
 
Det er ett medlem som ikke har betalt faktura for brøyting vinteren 22/23. Dette kravet håndteres av 
Interkreditt AS. 
 
Ubetalte krav ihht vedtektenes § 13 Anleggsavgift utgjør til sammen kr 210.000. Av dette er                
kr 195.000 knyttet til tvisten med Roalden Skigard AS og Mivo AS. Det er ytterligere ett medlem som 
ikke har betalt anleggsavgiften. Tvisten er nå til behandling i Jordskifteretten i Møre og Romsdal. 
Saken forventes sluttført i 1. halvår 2024.  
 
 
VEDTAK: 
Orienteringen tas til etterretning.  
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SAK 4: AVTALEN MED INTERKREDITT AS 
Veglaget har avtale med Interkreditt AS om håndtering og innkreving av fakturaer som ikke er betalt 
ved forfall. Interkreditt har informert styret om at selskapet vil bli sammenslått med Kravia AS innen 
kort tid. 
 
VEDTAK: 
Interkreditt AS informeres om at veglaget ønsker å overføre dagens avtale til det sammenslåtte 
selskapet Interkreditt/Kravia AS, forutsatt samme vilkår som i dag. 
 
 
SAK 5: BRØYTEAVTALEN 
Styret har tidligere vedtatt å endre praksis knyttet til brøyting til jul og påske. Endringen innebærer at 
all brøyting, også ifm høytider, må bestilles i brøyteappen.  
 
Basert bl.a på innspill fra medlemmene diskuterte styret andre, mulige tiltak for å 
omfordele/redusere brøytekostnadene. 
 
VEDTAK: 
Avtaleteksten revideres i tråd med endret praksis. Ny avtaletekst gjøres tilgjengelig på veglagets 
hjemmeside www.roaldsida.no 
 
Styret vurderer videre hvilke tiltak som kan iverksettes for å redusere, eventuelt omfordele, de totale 
brøytekostnadene. Praktisk gjennomføring vil bli vurdert sammen med entreprenøren. 
 
Eventuelle endringer i dagens fordelingsmodell må vedtas av veglagets årsmøte. 
 
 
SAK 6: VEDTEKTENE 
Veglagets vedtekter inneholder konkrete beløp i § 13 Anleggsavgift og §14 Engangs (medlems-) 
avgift. Av teksten fremgår det også at beløpene årlig skal indeksreguleres, noe som medfører at nye 
satser må vedtas av årsmøtet hvert år. I årsmøtet 2023 ble styret oppfordret til å vurdere om 
beløpenes størrelse skulle tas ut av vedtektene. 
 
VEDTAK: 
Styret vil ikke foreslå å endre dagens vedtekter. Dvs at nye satser i §§ 13 og 14 fortsatt skal vedtas av 
årsmøtet. 
 
 
SAK 7: VEGVEDLIKEHOLD 
Styret diskuterte plan for vegvedlikehold i 2023, bruk av alternative gruskvaliteter ifm dette arbeidet, 
samt innkjøp av kalsium. 
 
VEDTAK: 
Det skal gjennomføres vedlikehold ihht følgende plan: Sideveger til Økslevegen, samt Økslevegen 
vest for bommen, deler av Hjellhaugmarka samt sideveger, eventuelt også andre, mindre områder.  
Planen evalueres ila våren.  
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